
 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

   الشخصية البيانات   صاحب طلب نموذج

Data Subject Request Form 

  البيانات لأصحاب  أساسي حق هو الشخصية البيانات إلى الوصول طلب. استخدامها كيفية ومعرفة  الشخصية بياناته إلى الوصول للفرد يحق

 . الشخصية البيانات حماية لنظام وفقاً الشخصية

The individual has the right to access their personal data and understand how it is being used. A personal data access request is a 

fundamental right of data subjects in accordance with the Personal Data Protection Law. 

 

 

 

 الالزامية  البيانات
Mandatory Information 

 

 الشخصية البيانات صاحب معلومات . أ
A. Data Subject Information 

 Name/الاسم 

 Contact Number/لالتواص رقم 

 Email/ الإلكتروني البريد  عنوان  

 (الدولة المدينة،) الحالي العنوان 

Current Location (City, Country) 

  البيانات جمع أثناء) الموقع 

  سباقات نادي  بواسطة الشخصية
 ( الخيل

Location (at the time of personal data 

collection by the JCSA) 

 ؟ "( لا/  نعم "  حدد) معلوماته طلبت   التي  الشخصية  البيانات   صاحب  .ب 

B. Are you the data subject whose information is being requested? (Select 

"Yes / No") 

 
 

  ☐لا /☐ نعم

YES  ☐ /NO ☐ 

(  الشخصية؟ معلوماتك إلى الوصول تطلب هل

 )د  القسم أكمل بنعم،  الإجابة كانت إذا

Are you requesting access to your personal 

information? (If yes, please complete Section D) 

 

 ☐لا /☐ نعم

YES  ☐ /NO ☐ 

  آخر شخص معلومات إلى الوصول تطلب هل
  القسم أكمل  بنعم، الإجابة كانت إذا( عنه؟ بالنيابة

 (ج

Are you requesting access to someone else's 

information on their behalf? (If yes, please complete 



 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

 

 الشخصية  البيانات  صاحب عن بالنيابة الطلب تقديم تم حال في. ج

C. If the request is being made on behalf of the data subject 

 Name/الاسم 

 Contact Number/التواصل رقم 

 Email/ الإلكتروني البريد عنوان 

 (الدولة/المدينة)الحالي العنوان 

Current Location (City, Country) 

 

  أو ثالث، طرف  وكيل أو القانوني، الممثل أو الأمر، ولي أو الأب، أو لأم،) 

 التحديد يرجى( غيره

(e.g., mother, father, guardian, legal representative, third-party agent, or 

other) please specify 

 

  الشخصية البيانات صاحب مع العلاقة

Relations to the data subject 

 او دائم توكيل  او نوعه مبنيا التفويض خطاب  او الأمر ولاية او  ميالرس التوكيل 
 الأبوية  الوصاية  دليل

Official Power of Attorney, Guardianship Decree, Authorization Letter 

specifying its type (e.g., Permanent Power of Attorney), or Legal 

Documentation of Parental Custody 

 

  

 

 Proof of authority / الأهلية إثبات

 

 

 
 

 

 

الخيل   سباقات  نادي  مع  العلاقة.  د  

D. Relation with Jockey Club of Saudi Arabia 

  او الحالية) الخيل  سباقات نادي مع الحالية علاقتك ماهي  

  ثالث طرف  او سابق/ حالي  موظف انت هل بمعنى( السابقة

 (التحديد يرجى) غيرة او مشارك/ مالك او

What is your current or past relationship with JCSA? 

(i.e., Are you a current/former employee, third party, 

owner/participant, or other?) Please specify 

 

 

 Relation with JSCA/  النادي مع  العلاقة

Section C) 



 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Type of Request/الطلب نوع

 

 (برفعه ترغب الذي الطلب نوع تحديد يرجى)

(Please specify the type of request you want to submit) 

 

o العلم حق/ Right to be Informed ☐ 

o الوصول طلب  حق/ Right to Access  ☐ 

o التحديث حق/Right to Correction  ☐ 

o الإتلاف حق/Right to Destruction ☐ 

o الشكوى أو الاعتراض حق/ Right to Object or Complaint ☐ 

o النقل حق / Right to Data Portability  ☐ 

 

 

 Right to be informed/العلم حق

  جمع   وكيفية  سبب  على  ذلك  ويشمل  الشخصية،  بياناته  واستخدام  جمع  عند  دراية  على  يكون  ان  الشخصية  البيانات  لصاحب  يحق
  النادي   اتخذها  التي  الأمنية  التدابير  وماهي مشاركتها ستتم  من  ومع بها  الاحتفاظ  وفترات  معالجتها   وأغراض  الشخصية  بياناته
 . الفردية المستخدم وحقوق  المعلومات  هذه لحماية

Individuals have the right to be informed about the legal basis and purpose for collecting their personal data. his includes 

the reason and method of data collection, the purposes of processing, retention periods, with whom the data will be shared, 

the security measures taken by to protect this information, and the individual's data protection rights. 

  

 :بها علم على  تكون ان في ترغب التي الشخصية بياناتك من محددة معلومات تفاصيل ذكر يرجى

Please specify the details of your personal data you wish to be informed about: 



 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Right to Access or Request a Copy of Data /المعلومات من نسخة طلب  او الوصول طلب حق

 إليها  الوصول حق ذلك ويشمل  ،الخيل سباقات  نادي لدى المتاحة الشخصية بياناته إلى  الوصول  البيانات  لصاحب يحق
 . مجاني بشكل السجلات  ولمحتوى وقروءة واضحة بصيغة  منها نسخة على والحصول

The data subject has the right to access their personal data held by JCSA. 

This includes the right to view the data and obtain a clear, readable copy of the recorded content, free of charge. 

 

 

 : منها نسخة على الحصول أو إليها الوصول تريد التي الشخصية البيانات من محددة معلومات تفاصيل ذكر يرجى

specific personal data you wish to access or obtain a copy of: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 تناسبه  التي المعلومات صيغة  فيرجى المعلومات، من نسخة على الحصول في الشخصية البيانات  صاحب رغب إذا
If the data subject wishes to obtain a copy of the information, please indicate the preferred format: 

 

 لا /  نعم المعلومات  تلقي   في ترغب كيف

 ☐ لا/  ☐ نعم via Email/الإلكتروني البريد عبر تسلم إلكترونية نسخة

YES ☐ / NO ☐ 

 ☐ لا/  ☐ نعم Hard Copy/النادي مقر في تسلم ورقية نسخة

YES ☐ / NO ☐ 

 



 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Right of Correction or Destructionالإتلاف/ التحديث حق

 . إتلافها حتى او تحديثها أو تصحيحها طلب للفرد يحق كاملة،  غير أو دقيقة غير البيانات كانت إذا

If the data is inaccurate or incomplete, the individual has the right to request its correction, update, or Deletion. 

 

 

 : الأسباب شرح مع إتلافها تحديثها،  في  ترغب التي البيانات تفاصيل تقديم يرجى

Please provide details of the data you wish to update or destruction, along with an explanation of the reasons: 

 

 

 

 

 

 

 Right to Portability/النقل حق

 . وشفافة منظمة بطريقة الأماكن/المنظمات بين الشخصية بياناته نقل حق للفرد يمُنح

The individual has the right to transfer their personal data between organizations/locations in a structured and transparent manner. 

 

 

 

 :  له الموجه المكان/ المنظمة تحديد مع بنقلها ترغب  التي البيانات تفاصيل تحديد يرجى

Please specify the details of the data you wish to transfer, along with the name of the organization/location where the data should be 

transferred: 



 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Right to Lodge a Complaint / شكوى تقديم حق

 .المختصة الجهات إلى  شكوى تقديم له يحق الفرد، لحقوق  انتهاك هناك كان إذا

 

 : الشخصية البيانات معالجة  تخص شكوى تقديم على الرغبة حال وفي

If there is a violation of the individual’s rights, they have the right to lodge a complaint with the competent authorities.  

 

 

 

 

 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 مكتب إدارة البيانات 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  سباقات نادي في   بها المعمول والمعايير واللوائح الأنظمة مع يتماشى بما للمراجعة  تخضع  الطلب لهذا الاستجابة بأن العلم يرجى
 DMO@jcsa.sa: الإلكتروني البريد إلى النموذج إكمال بعد  الطلب هذا إرسال  يمكنك حيث ،الخيل

 

  في حق ال للنادي يكون عادي، غير جهدا تنفيذه يتطلب او مبرر غير بشكل متكررا الشخصية  البيانات  صاحب طلب كان حال في
 . الشخصية البيانات صاحب إشعار يتم ان على لب،طال  معالجة عدم

 

Please note that the response to this request is subject to review in accordance with the applicable regulations, policies, and 

standards of Jockey Club of Saudi Arabia. Once the form is completed, you may submit your request via email to: 

DMO@jcsa.sa 

 

If the data subject’s request is unreasonably repetitive or requires disproportionate effort to process, JCSA has the right not 

to fulfill the request, and the data subject will be notified accordingly. 

 

mailto:DMO@jcsa.sa
mailto:DMO@jcsa.sa

